
ZAPISNIK 
sa XXI. sjednice Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta Buje,  

održane 19. rujna 2018. godine s početkom u 16,00 sati 
 
 

Prisutni, članovi: Anita Medica, Tanja Šuflaj i Norma Acquavita.  
Odsutni članovi : Maja Livada 
Ostali prisutni :  ravnateljica Rosanna Bubola . 
 
Sjednicu otvara Anita Medica, predsjednica Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta Buje, , 
i predlaže  slijedeći dnevni red : 
 

1. Odluka o adaptaciji VIjećnice 
2. Razno 
 

Jednoglasno je prihvaćen dnevni red. 
 
Ad 1. 
Kako je POU Buje na natječaju Ministarstva dobilo sredstva za rekonstrukciju Vijećnice te je 
za početak radova potrebna Javna nabava jer iznosi premašuju 25.000kn, jednoglasno je 
prihvaćena Odluka da se krene u adaptaciju. Također je jednoglasno prihvaćen prijedlog da 
se ovlasti Ravnatelj da može potpisivati Ugovore ili izdati narudžbu za iznose veće od 
25.000kn. 
 
Ad 2. 
Pod točkom Razno se pričalo o održanim Danima grožđa te kako je sve proteklo u redu i bez 
većih probema. 
 
Sjednica je završila u 16:30. 
 
 
              Zapisnik sačinila:                                                                      Predsjednica upravnog vijeća 
 Tanja Šuflaj                                                                           Anita Medica 
 
 
 
KLASA: 003/07/18-01/01 
URBROJ: 2105/01-07/1-01-18-19 
Buje, 19.9.2018. 
 


